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توشاک:

جو ورزشگاه مرا به یاد استادیوم ومبلی انداخت

سرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی از هواداران تیمش تمجید کرد.
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به گزارش ایسنا، تراکتورسازی تبریز پس از ۴ هفته توانست نخستین پیروزی&zwnj;اش را مقابل سایپا با نتیجه یک بر
صفر کسب کند. جان توشاک پس از این بازی اظهار کرد: در وهله اول می&zwnj;خواهم درباره هواداران&zwnj;مان
صحبت کنم. من در جاهای مختلفی کار کردم. باید این را بگویم که هواداران تبریزی فوق&zwnj;العاده هستند. زمانی که
با اتوبوس نزدیک استادیوم می&zwnj;شدیم دیدم که هواداران با پای پیاده و با طی کردن بیش از ndash; ۴& ۳ کیلومتر
به سمت استادیوم می&zwnj;آمدند. من تاکنون چنین چیزی در هیچ کجای دنیا ندیده بودم. انگار استادیوم ومبلی بود

که هواداران لیورپول به سمت ورزشگاه می&zwnj;آیند.

او افزود: ما فرصت&zwnj;های زیادی در بازی داشتیم از کناره&zwnj;ها چند فرصت ایجاد شد اما خوشحالم که امروز
توانستیم حریف را با یک گل از پیش رو برداریم اما باید بگویم که هنوز کار زیادی نیاز داریم چرا که بازیکنان جدیدمان در
سطوح مختلفی از آمادگی جسمانی هستند. این پیروزی به ما انرژی می&zwnj;دهد که به هدف&zwnj;مان برسیم و

روز به روز بهتر شویم.

سرمربی تراکتورسازی در پاسخ به این سوال که عامل برد امروز این تیم چه بود، گفت: عامل برد امروز هواداران هستند
هفته گذشته گل&zwnj;های بدی خوردیم اما امروز عملکرد مدافعان&zwnj;مان خیلی خوب بود و وقتی که در دقایقی
انرژی&zwnj;مان می&zwnj;افتاد هواداران با تشویق&zwnj;های خود به ما انرژی می&zwnj;دادند. در طول لیگ نتایج
همیشه بالا و پایین می&zwnj;شود و چیزی که وجود دارد این است که باید به کارمان ادامه دهیم و در طول هفته

سخت کار کنیم. هر هفته باید مثل امروز خوشحال باشیم.

توشاک در ادامه درباره تغییر سیستم تراکتورسازی مقابل سایپا توضیح داد: سیستم بازی ما بستگی به شرایط هر بازی
دارد و ما در چند بازی پیش&zwnj;فصل با سیستم قبلی&zwnj;مان بازی کرده بودیم اما امروز به دنبال ایجاد تغییراتی در
سیستم بازی&zwnj;مان بودیم. باز هم تکرار می&zwnj;کنم باید آرام آرام پیش برویم تا به هدف&zwnj;مان برسیم و

باید از بازیکنان جدیدم شناخت کامل به دست بیاورم.

او افزود: ۴ مدافع&zwnj;مان خیلی خوب هستند و به آن&zwnj;ها اطمینان دارم اما در پست&zwnj;های مختلف این
تعادل وجود ندارد و دچار ضعف&zwnj;هایی هستیم که باید رفته رفته برطرف&zwnj;شان کنیم. به عنوان مثال اگر امروز

شربتی مصدوم می&zwnj;شد بازیکنی برای جایگزینی او نداشتیم.

سرمربی تراکتورسازی ادامه داد: اینکه بازی ما در نیمه دوم بهتر از نیمه اول بود ربطی به سیستم ما ندارد چون ما تغییر
سیستم نداشتیم. باید عملکرد بازیکنان جدیدمان را از نظر بدنی بسنجیم و مراقب باشیم که آسیب نبینند.

ایستگاهی کم استفاده می&zwnj;کند، گفت: ما در طول هفته ازضربات  این سوال که چرا  به  پاسخ  در  توشاک 
تمرین&zwnj;های مختلفی پیرامون ضربات ایستگاهی داریم. ما نکات زیادی را به بازیکنان گوشزد می&zwnj;کنیم اما
بازیکنان این حرف&zwnj;ها را از یک گوش می&zwnj;گیرند و از گوش دیگر خارج می&zwnj;کنند و زمانی که وارد زمین
می&zwnj;شوند، تمرکز کافی ندارند. هر تیمی نیاز به کاپیتانی دارد که بازیکنان را کنترل کند و به نظرم مسعود شجاعی
این کار را به نحو احسن انجام می&zwnj;دهد. ما سه نوع ضربه ایستگاهی تمرین کرده بودیم اما وقتی صاحب ضربه

ایستگاهی شدیم از هیچ کدام از این روش&zwnj;ها استفاده نکردیم.

او افزود: حضور تماشاگران در پیروزی امروز ما موثر بود و روحیه بازیکنان ما را افزایش داد.
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